



សាលាឧទ្ធរណ៍

ព្រះរាជាណាចក្រកម្ពុជា
ជាតិ សាសនា ព្រះមហាក្សត្រ

តាងនាមប្រជាពលរដ្ឋខ្មែរ
សាលាឧទ្ធរណ៍ក្តីពេញ

២០១២ * ២០១២

បានបើកសវនាការជាសាធារណៈ នៅថ្ងៃទី ១២ ខែកក្កដា ឆ្នាំ២០១៣ ដោយមានសមាស

ភាពដូចខាងក្រោម៖

ក្រុមប្រឹក្សាជំនុំជម្រះ

- លោក [REDACTED] ជាប្រធានក្រុមប្រឹក្សា
- លោក [REDACTED] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា
- លោកស្រី [REDACTED] ជាចៅក្រមប្រឹក្សា

តំណាងមហាអយ្យការ

- លោក [REDACTED]
- ក្រឡាមញី
- កញ្ញា [REDACTED]

Handwritten notes in red ink:
4/ March / 1992
10 - [unclear]
Sept / 2011 (2st) Judgment
- Sept / 2013 AP

ដើម្បីជំនុំជម្រះលើបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍នៃរឿងព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨១០ ចុះថ្ងៃទី ២២ ខែសីហា ឆ្នាំ២០១២ ដែលមាន៖

១- ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ភេទប្រុស អាយុ ៤២ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ កើតនៅភូមិតាមិញ ឃុំក្រយាវ ស្រុកសន្ទុក ខេត្តកំពង់ធំ ទីលំនៅសព្វថ្ងៃភូមិ [REDACTED] ឃុំពុកឈ្មោះ: [REDACTED] (វ) ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] (វ) ប្រពន្ធឈ្មោះ: [REDACTED] មានកូន ៤នាក់ ទោសពីមុនគ្មាន ឃុំខ្លួនលេខ ៥១៩ ត្រព ចុះថ្ងៃទី ១០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១។

២- ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ថា ភេទប្រុស អាយុ ៤៣ឆ្នាំ ជាតិខ្មែរ ទីលំនៅសព្វថ្ងៃ [REDACTED] ឃុំត្បែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ មុខរបរក្រុមប្រឹក្សាស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ឪពុកឈ្មោះ: [REDACTED] (ស) ម្តាយឈ្មោះ: [REDACTED] (វ) ប្រពន្ធឈ្មោះ: [REDACTED] មានកូន ៣នាក់ ទោសពីមុនគ្មាន ឃុំខ្លួនលេខ ៥២០ ត្រព ចុះថ្ងៃទី ១០ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១។

មានលោក [REDACTED] វិបុល ជាមេធាវីការពារ។

ជាប់ចោទពីបទ: ជួញដូរគ្រឿងញៀន ប្រព្រឹត្តនៅភោជនីយដ្ឋានសេលីប ផ្លូវលេខ ៨១ សង្កាត់ស្រះ ចក ខណ្ឌដូនពេញ រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី ០៤ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសព្រហ្មទណ្ឌដែលមានចែង និងឱ្យផ្ដន្ទាទោសតាមមាត្រា ៣៣ ថ្មី នៃច្បាប់ស្តីពីវិសោធនកម្ម ច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យគ្រឿងញៀន។



ខ- ស្រោមសំបុត្រពណ៌គគីរវិទិចដែលមានសរសេរថា សម្ភារៈវត្ថុតាងដកហូត ទូរស័ព្ទម៉ាក Nokia ៧១០០ មួយគ្រឿង, ទូរស័ព្ទម៉ាក Nokia ១២០៨ មួយគ្រឿង, ទូរស័ព្ទម៉ាក Nokia ៦៦១០ មួយគ្រឿង និង នាឡិកាដៃម៉ាក Longine មួយគ្រឿង ត្រូវរឹបអូសទុកជាសម្បត្តិរដ្ឋ។ តាមមាត្រា ៦២ នៃក្រមព្រហ្មទណ្ឌ។

៤- សាលក្រមនេះជំនុំជម្រះជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី ០៥ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទ ឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ឈ្មោះ: [REDACTED] សាំងហិាប ឈ្មោះ: [REDACTED] ថា និងកំបាំងមុខឈ្មោះ: [REDACTED] រស្មី ហៅ មី និង ប្រកាសជាសាធារណៈនៅថ្ងៃទី ១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ ចំពោះមុខជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ឈ្មោះ: [REDACTED] សាំងហិាប ឈ្មោះ: [REDACTED] ថា និងកំបាំងមុខឈ្មោះ: [REDACTED] រស្មី ហៅ មី។

ទុកសិទ្ធិប្តឹងទាស់ និងបើកផ្លូវប្តឹងឧទ្ធរណ៍តាមកំណត់ច្បាប់។

- បានឃើញ សេចក្តីចម្លងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ចុះថ្ងៃទី ០៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១១ របស់ឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ជាជនជាប់ចោទ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨៤ ក្រ២ ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ របស់ សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុចទាំងមូលនៃសេចក្តីសម្រេច។

- បានឃើញ សេចក្តីចម្លងបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ចុះថ្ងៃទី ០៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១១ របស់ឈ្មោះ: [REDACTED] ថា ជាជនជាប់ចោទ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍នឹងសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨៤ ក្រ២ ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ របស់ សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ត្រង់ចំណុចទាំងមូលនៃសេចក្តីសម្រេច។

- បានឃើញរបាយការណ៍រឿងរបស់ចៅក្រមសាលាឧទ្ធរណ៍។

- បានឃើញសេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងអយ្យការអមសាលាឧទ្ធរណ៍។

Handwritten notes in red ink:
✓ ប្តឹងឧទ្ធរណ៍
✓ ទុកសិទ្ធិប្តឹង
✓ ទុកសិទ្ធិប្តឹង
✓ ចោលក្រប - ១៥១១/១១/១១

នាពេលសវនាការ

ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាសង្ខេបអង្គហេតុរឿង

ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ឆ្លើយថា: ខ្លួនប្តឹងឧទ្ធរណ៍មិនសុខចិត្តដើម្បីឲ្យសាលាឧទ្ធរណ៍បន្ថយទោស ខ្លួនពិតជាបានប្រព្រឹត្តដូចអង្គហេតុមែន។ ឈ្មោះ: រស្មី ខ្លួនអត់ស្គាល់ទេ ឈ្មោះ: មី ជាអ្នកនាំយក ថ្នាំឲ្យឈ្មោះ: [REDACTED] ស៊ីមហៀប ហើយគាត់យកមកឲ្យខ្លួន ខ្លួនអត់ដឹងថា ជាថ្នាំញៀនទេ គេប្រាប់ខ្លួនថា ជាថ្នាំ សប្បាយ ឈ្មោះ: [REDACTED] ថា គាត់ស្គាល់ថែកែ។ ខ្លួនធ្លាប់តែម្តងនេះ ខ្លួនមិនទាន់បានទទួលសោហ៊ុយទេ គេ សន្យាឲ្យខ្លួន ២០០ដុល្លារ ខ្លួនទៅស្ទឹងត្រែងទៅទទួលថ្នាំយកមកភ្នំពេញ។ ខ្លួនមានមុខរបរធ្វើចម្ការ កូនខ្លួន តូចៗ ខ្លួនអត់ចេះអក្សរទេ ប្រពន្ធខ្លួនអត់មកទេ បើខ្លួនចេញទៅខ្លួនឈប់ប្រព្រឹត្តហើយ។ សំណូមពរ សុំបន្ថយ បន្ថយទោស។

Handwritten note in red ink:
សាលាឧទ្ធរណ៍
ចាំដ

សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការ

បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សេង និងពាក្យសុំដកបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ជនជាប់ ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ថា បានធ្វើឡើងត្រឹមត្រូវតាមទម្រង់ច្បាប់ សាលាឧទ្ធរណ៍ទទួលយកមកជំនុំជម្រះបាន យោងតាមមាត្រា ៣៨២ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។

ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] ថា បានសុំដកបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ខ្លួន ដូច្នោះ សូមសភាព្រហ្មទណ្ឌ ចំណាយចេញពីបញ្ជី។ ដោយឡែកបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] សេង គួរត្រូវបានបដិសេធ ចោល និងសូមតម្កល់សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨៤ ក្រ២ ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលា ដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ទុកជាបានការ។



សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវីការពារជនជាប់ចោទ

កូនក្តីខ្លួនប្តឹងឧទ្ធរណ៍ ដោយសារគាត់ចង់បានស្ថានសម្រាល គាត់បានសារភាពនូវទោសកំហុស ហើយ បើពិនិត្យទោសតាមមាត្រា ៣៣ ថ្មី គឺកម្រិតនៃការផ្ដន្ទាទោសអប្បបរមាហើយ ដោយគាត់មិនមាន ចំណេះដឹង ក្រីក្រមិនបានរៀនសូត្រ គាត់មិនដឹងថា ជាថ្នាំញៀនទេ គាត់ដឹងតែថា ជាថ្នាំសប្បាយ ដោយគាត់ មានកូនរហូតដល់ ៥នាក់ តូចៗ សុំក្រុមប្រឹក្សាពិចារណាបន្តបន្ថយទោស តាមមាត្រា ៩៣ នៃក្រមព្រហ្ម ទណ្ឌ។

- ក្រោយពីបានស្តាប់ចម្លើយជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់តំណាងមហាអយ្យការ
- ក្រោយពីបានស្តាប់សេចក្តីសន្និដ្ឋានរបស់មេធាវីការពារជនជាប់ចោទ
- ក្រោយពីបានពិភាក្សា វែកញែក ល្អិតល្អន់ តាមច្បាប់។

សាលាឧទ្ធរណ៍ភ្នំពេញ យល់ឃើញថា:

១- បណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ចុះថ្ងៃទី ០៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១១ របស់ឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ជាជនជាប់ចោទ ធ្វើក្នុងកំណត់ច្បាប់ តាមមាត្រា ៣៨២ នៃក្រមនីតិវិធីព្រហ្មទណ្ឌ។

២- តាមពាក្យសុំដកបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍ ចុះថ្ងៃទី ២២ ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ២០១៣ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ: [REDACTED] បានសុំដកបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍លេខ ៦៧៤ ចុះថ្ងៃទី ០៤ ខែតុលា ឆ្នាំ២០១១ របស់ខ្លួនវិញ ដោយព្រមទទួល អនុវត្តតាមសេចក្តីសម្រេចនៃសាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨៤ ក្រប (ឃ) ចុះថ្ងៃទី ០៩ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលាដំបូងរាជធានីភ្នំពេញ ដូច្នោះ សាលាឧទ្ធរណ៍មិនពិចារណាលើបណ្តឹងឧទ្ធរណ៍របស់ជនជាប់ចោទ រូបនេះទេ។

៣- តាមចម្លើយជនជាប់ចោទថា នៅក្នុងឆ្នាំ២០១១ ខ្លួន និងឈ្មោះ: [REDACTED] សាំងហិប បានបបួលគ្នាក ស៊ីថ្នាំញៀន ហើយក៏បានទៅខេត្តស្ទឹងត្រែងដើម្បីទិញថ្នាំញៀនពីឈ្មោះ: មី [REDACTED] (ស៊ី)។ ថ្នាំញៀននេះក្នុងមួយ កញ្ចប់តម្លៃ ២.៥០០ដុល្លារអាមេរិក ហើយខ្លួនយកទៅលក់តម្លៃ ៣.០០០ដុល្លារអាមេរិក, គេឲ្យតម្លៃជើងសារ ពួកខ្លួនក្នុងម្នាក់ៗចំនួន ២០០ដុល្លារអាមេរិក ក្រោយពីទិញបានខ្លួនបានយកថ្នាំញៀនទៅទុកនៅផ្ទះខ្លួន នៅឯ ខេត្តព្រះវិហារ។ លុះដល់ថ្ងៃទី ០៣ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១ ឈ្មោះ: [REDACTED] សាំងហិប ប្រាប់ខ្លួនថា ខ្លួនគេកម្លាំងទិញ ថ្នាំញៀនបានហើយ ទើបខ្លួនយកថ្នាំញៀនមកភ្នំពេញ ដើម្បីលក់ឲ្យមួយ។

៤- មានភស្តុតាងបញ្ជាក់ពិរុទ្ធភាពលើជនជាប់ចោទ ពីបទ ជួញដូរគ្រឿងញៀនខុសច្បាប់ ប្រព្រឹត្តនៅ ចំណុចភោជនីយដ្ឋានសេលីប ផ្លូវលេខ ៨៦ សង្កាត់ស្រះចក ខណ្ឌដូនពេញ រាជធានីភ្នំពេញ កាលពីថ្ងៃទី ០៤ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១១ បទល្មើសមានចែង និងឲ្យផ្ដន្ទាទោសតាមមាត្រា ៣៣ ថ្មី នៃច្បាប់ស្តីពីការត្រួតពិនិត្យ គ្រឿងញៀន។

៥- សាលក្រមព្រហ្មទណ្ឌលេខ ៨៤ ក្រប ចុះថ្ងៃទី ១៤ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ២០១១ របស់សាលាដំបូង រាជធានីភ្នំពេញ សម្រេចមានលក្ខណៈត្រឹមត្រូវ គួរតម្កល់ទុកជាបានការ ចំពោះឈ្មោះ: [REDACTED] សេង ឯចំពោះ ជនជាប់ចោទឈ្មោះ [REDACTED] ថា គួរចំណាយរឿងចេញពីបញ្ជីជំនុំជម្រះសាលាឧទ្ធរណ៍។



